
 

MOZGÁSSÉRÜLTEK  

              MEZŐKÖVESDI  

                       EGYESÜLETE 
 

 

 

 

 

KÜLDÖTTKÖZGYŰLÉS 
2020. SZEPTEMBER 04. 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 

 

 

 

 

Jegyzőkönyvvezető: Ölyüs Piroska 

 

 

 

Készült: Mezőkövesd, 2020. szeptember 04. 

 

 

 



 - 2 - 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

 

Készült: a Mozgássérültek Mezőkövesdi Egyesülete székházának hivatalos helyiségében 

2020. szeptember 04-én megtartott Küldöttközgyűlésen. 

 

Jelen vannak: A mellékelt Jelenléti ív szerint. 

1. Napirendi pont: 

 

Bukta László, az egyesület elnöke köszöntötte a Küldöttközgyűlésen megjelenteket, 

valamint megemlékezett az elhunytakról, majd megállapította, hogy 39 küldött jelent meg a 

68 főből, így a Küldöttközgyűlés határozatképes. Felkérte a Küldöttközgyűlést, válassza meg 

a levezető elnök személyét. Levezető elnöknek: Dr. Kertész Mátyás javasolta. A 

megjelentek részéről nem volt más javaslat. 

 

Határozat hozatal: 

 

K-1/2020.09.04. Határozat: 

A Küldött Közgyűlésen megjelent küldöttek levezető elnöknek Dr. Kertész Mátyás nyílt 

szavazással, egyhangú 39 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 

megválasztották. 

 

Dr. Kertész Mátyás levezető elnöknek. 

 

A jegyzőkönyvvezető és hitelesítők személyeinek megválasztása: 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök felkérte a Küldöttközgyűlést, válassza meg a 

jegyzőkönyvvezető és a jegyzőkönyv hitelesítők személyét. Jegyzőkönyvvezetőnek: Ölyüs 

Piroskát, hitelesítőknek: Deáki Imrénét, valamint a levezető elnök személyében Dr. 

Kertész Mátyást javasolta. A megjelentek részéről nem volt más javaslat. 

 

Határozat hozatal: 

 

K-2/2020.09.04. Határozat: 

A Küldött Közgyűlésen megjelent küldöttek jegyzőkönyv vezetőnek Ölyüs Piroskát, 

hitelesítőknek Deáki Imrénét és a levezető elnök Dr. Kertész Mátyást nyílt szavazással, 

egyhangú 39 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül megválasztották. 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök ismertette a napirendi pontokat: 

 

Napirendi pontok: 

 

1. A Küldöttközgyűlés megnyitása, határozatképesség megállapítása, 

jegyzőkönyvvezető, jegyzőkönyv hitelesítők, szavazatszámláló bizottság 

megválasztása. 

2. A Mozgássérültek Mezőkövesdi Egyesülete 2019. évi mérlegének, gazdasági, 

tevékenységi beszámolójának és közhasznúsági mellékletének bemutatása (Az írásos 

előterjesztés 2020. augusztus 17-én kerül kiküldésre.) 
Szóbeli kiegészítés előterjesztője: Bukta László elnök, Monokiné Suhaj Viktória 

pénzügyi vezető, Kovács Henrietta szolgálat vezető Varga Istvánné klub vezető 

3. A Mozgássérültek Mezőkövesdi Egyesülete Felügyelő Bizottságának beszámolója 

Előterjesztő: Fügedi István FB. Elnök 
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4. A mérleg, gazdasági és tevékenységi beszámoló, valamint a közhasznú melléklet 

vitája, majd szavazás az elfogadásról 
5. A Mozgássérültek Mezőkövesdi Egyesülete 2020. évi munkatervének, költségvetési 

tervének bemutatása, előterjesztése Előterjesztő: Bukta László elnök 

6. A tervezet megvitatása, elfogadása – szavazás 

7. Jelölő bizottság választása  
8. Indítványok javaslatok 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök felkérte a Küldöttközgyűlést, az írásban megküldött 

napirendi pontokhoz kiegészítő javaslatuk van-e? A Küldöttközgyűlés küldötteitől más 

napirendi pont javaslat nem érkezett. 

 

Határozathozatal: 

 

K-4/2020.09.04. Határozat:  

A Küldött Közgyűlésen a megjelent küldöttek a napirendi pontokat nyílt szavazással 

egyhangú 39 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadták.  

 

2. Napirendi pont: 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök felkérte Bukta László elnököt tartsa meg az első napirendi 

pont szóbeli kiegészítőjét. 

 

Bukta László elnök megtartotta elnöki beszámolóját, ismertette a 2019. évben végzett 

közhasznú tevékenységet, értékelte az Egyesület éves munkáját. (Közhasznúsági beszámoló 

2019. mellékelve!) 

 

Szóbeli kiegészítésként röviden beszélt az egyesület 2019. évi munkájáról: 

- a települési csoportvezetők által végzett feladatokról; 

- a tagdíjfizetési morál romlásáról; 

- az egyesületnél történő foglalkoztatásról,  

- dicsérte az egyesületnél 15 éve működő Reuma klubot, akik minden városi 

megmozduláson aktívan jelen vannak, rendszeresen gyógytornákat, masszírozást 

tartanak; Egyben felkérte Varga Istvánnét a klub vezetőjét adjon számot a 2019 évben 

végzett tevékenységükről 

Varga Istvánné Együtt Egymásért Reumaklub vezetője tájékoztatta a küldöttközgyűlést a 

2019. évben végzett legfontosabb programjaikról 

- Farsang a klub és a Kertbarátok illetve a Nagymama klub szervezésével 

- Egész éves masszírozás a klubtagok igényei szerint 

- Röviden beszámolt a 2019 év január és december között minden hónap utolsó szerdai 

napján megtartott klubfoglalkoztatásról 

- Szó esett az április hónapban tartott foglalkozásról ahová meghívott előadóként Dr. 

Fekete Zoltán Polgármester urat kérték fel. 

- Társ klubok meghívásairól szót ejtett. 

- Kiemelten értékelte a Majálison való részvételt, a kirándulásokat és a városi nagy 

rendezvényeken való részvétet, szóesett az év végi szeretet ünnepéről. 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök a beszámolót követően visszaadta a szót Bukta László 

elnök úrnak 

Bukta László elnök tovább folytatta szóbeli kiegészítését 

- beszélt az Egészségklub 40-45 fővel történő sikeres működéséről; 

- elmondta, hogy a Budapest Főváros Kormányhivatalához benyújtott sikeres 

pályázatnak köszönhetően a bértámogatással foglalkoztatottak létszám 2020. január 1-

től újból 22 fővel dolgozhat; 
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- megemlítette, hogy a sikeresen működő Ifjúsági Csoport keretein belül 2019. januártól 

szinte kétheti rendszerességgel megszervezik a „Kalandorok Társasjáték” 

összejöveteleket; 

- a folyamatos ellenőrzések pozitív tapasztalatairól, 

- kiemelte az esélyórák fontosságát a közvélemény formálásában, beszélt a program 

sikeres működéséről, egyben megköszönte a szervezőknek, résztvevőknek a 

közreműködést; 

- köszönetet mondott az egyesület dolgozóinak, közreműködőknek a megrendezett 

„Szünidő búcsúztató”rendezvény sikeréért; 

- elmondta, mennyire fontosak a fent felsorolt tevékenységek a közhasznúság 

feltételeinek való megfelelésben. 

 

Kovács Henrietta, a Kéz a Kézben Támogató Szolgálat vezetője számszerűsítve ismertette a 

szolgálat 2019 évi tevékenységét. 

 

Monokiné Suhaj Viktória könyvelő ismertette az Egyesület 2019. évi közhasznúsági 

pénzügyi beszámolóját, a 2019. évi közhasznúsági mellékletet, a pénzügyi mérleget, 2019. 

éves gazdálkodását. (A beszámoló mellékelve). 

 

3. Napirendi pont: 

 

Fügedi István a Felügyelő Bizottság elnöke tájékoztatta a küldötteket a 2019. évi 

ellenőrzésekről, megtartotta beszámolóját. A Bizottság tagjai az ellenőrzések során 

megállapították, hogy az Egyesület pénzügyi gazdálkodása a jogszabályoknak megfelelő volt, 

a 2019. évi hatósági és más szervek által végzett pénzügyi és más területen történt 

ellenőrzések során mindent rendben találtak az ellenőrzést végzők. A Közhasznúsági 

beszámolót elfogadásra javasolta a Küldött közgyűlésnek. (A beszámoló mellékelve). 

 

4. Napirendi pont: 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök megkérte a jelenlevőket, hogy a beszámolókhoz 

véleményüket, javaslataikat mondják el. 

 

Molnár Gyula Mezőkeresztes csoport vezetője gratulált az elért eredményekhez. Néhány 

mondatban tájékoztatást adott csoport működéséről. Elmondta egyre nehezebb a tagsági díj 

beszedése. Sajnálatos többen elhaláloztak az elmúl években. Kérte az egyesület elnökségét, 

hogy az elkövetkező ciklusban még tartson csoport értekezletet az előző évekhez hasonlóan, 

szervezést vállalják. 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök megköszönte a hozzászólásokat és egyben felkérte a 

Küldöttközgyűlést, fogadja el a közhasznúsági szóbeli beszámolót a hozzászólásokkal 

kiegészítve, a Küldöttközgyűlést szavazásra kérte fel. 

 

Határozathozatal: 

 

K-5/2020.09.04. Határozat: 

A Küldöttközgyűlésen megjelent küldöttek a 2019. évi közhasznú tevékenység Elnöki 

szöveges beszámolót, a „Kéz a Kézben” Támogató Szolgálat vezetőjének kiegészítő 

beszámolóját, a Reuma klub vezetőjének szóbeli kiegészítő beszámolóját, illetve a 

hozzászólásokkal kiegészített teljes beszámolót, nyílt szavazással, egyhangú 39 igen 

szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadták. 
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Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök megköszönte az előzőben hozott határozatot és egyben 

felkérte a Küldöttközgyűlést fogadja el az előzetesen írásban megküldött Közhasznúsági 

Mellékletet a szóbeli tájékoztatással együtt. A Küldöttközgyűlést szavazásra kérte fel. 

 

Határozathozatal: 

 

K-6/2020.09.04. Határozat: 

A Küldöttközgyűlésen megjelent küldöttek az Egyesület 2019. évi közhasznúsági 

mellékletét a pénzügyi beszámolóját, pénzügyi mérlegét, a 2019. éves gazdálkodását, 

azok jelentését a szóbeli tájékoztatóval együtt, nyílt szavazással, egyhangú 39 igen 

szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadták.  

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök újból megköszönte a határozatot és egyben felkérte a 

Küldöttközgyűlést fogadja el az előzetesen írásban megküldött Felügyelő Bizottság 

beszámolóját a szóbeli kiegészítéssel együtt. A Küldöttközgyűlést szavazásra kérte fel. 

 

Határozathozatal: 

 

K-7/2020.09.04. Határozat:  

A Küldöttközgyűlésen megjelent küldöttek a Felügyelő Bizottság 2019. évről szóló 

beszámolóját, a szóbeli tájékoztatóval együtt, nyílt szavazással, egyhangú 39 igen 

szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadták. 

 

5. Napirendi pont: 

 

Bukta László elnök ismertette a Mozgássérültek Mezőkövesdi Egyesülete előzetesen írásban 

megküldött, 2020. évi gazdálkodásának költségvetés tervezetét. (A beszámoló mellékelve) 

Egyebek mellett kihangsúlyozta, hogy az előző évekhez hasonlóan nehéz olyan tervezetet 

készíteni, ami 100%-os hiszen a bevételek forrása továbbra is igen bizonytalan, ehhez 

viszonyítva a kiadások már sokkal jobban körvonalazhatóak.  

 

A megküldött anyaghoz szóbeli kiegészítésként a következőket mondta el:  

 

- köszöni a csoportvezetők hasznos munkáját, ismét hangsúlyozta: fontos feladat a tagsági 

díjak rendezése, melynek érdekében a csoportvezetőknek továbbra is hatékonyan kell 

fellépniük; 

- kiemelte, hogy az Elnökségnek erősíteni kell az önkormányzatokkal való kapcsolatokat, fel 

kell keresni a hivatalokat a helyi csoportvezetőkkel közösen; 

- köszönte Kovács Henrietta Támogató Szolgálat vezetőjének a 2019. évi munkáját. Sikeres 

munkájának köszönhető, hogy az ellenőrzés során nem találtak hibát és egyben a nehéz 

helyzetre való tekintettel sikeres 2020-as évet kívánt; 

- említette, hogy nehéz a folyamatosan változó törvényi elvárásoknak megfelelni, de bízik 

abban, hogy az Egyesület tudja tartani a lépést a kihívásokkal; 

 

6. Napirendi pont: 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök az előterjesztett költségvetéshez kért a küldöttektől 

hozzászólást kérdést.  

 

Mivel a küldöttektől nem érkezett kérdés, hozzászólás, felkérte a Küldöttközgyűlést fogadja el 

az előzetesen írásban megküldött 2020. évi költségvetés tervezetet az elnöki szóbeli 

kiegészítéssel együtt. A Küldöttközgyűlést szavazásra kérte fel. 
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Határozathozatal: 

 

K-8/2020.09.04. Határozat:  

A Küldött Közgyűlésen megjelent küldöttek a 2020. évi költségvetés tervezetet az elnöki 

szóbeli tájékoztatóval együtt, nyílt szavazással, egyhangú 39 igen szavazattal, 

tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadták 

 

7. Napirendi pont: 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök megköszönte a küldöttgyűlésnek a bizalmat és áttért a 7. 

napirendi pont megtárgyalására, Dr. Kertész Mátyás ismertette a jelölés és a választás 

rendjét, röviden tájékoztatta a küldötteket és egyúttal átadta a szót Deáki Imréné 

jelölőbizottság elnökének, aki bejelentette, hogy a mandátumuk lejártával a Jelölő Bizottság 

tagjai egyhangúan lemondanak. 

 

Dr. Kertész Mátyás levezető elnök, Jelölő Bizottság 5 évi munkásságát megköszönve, azt 

méltatva, a bejelentés tudomásul vételét kérte a küldöttektől és egyben kérte a küldötteket 

határozzanak a Jelölő Bizottság lemondásának elfogadásáról. 

 

Határozathozatal: 

 

K-9/2020.09.04. Határozat:  

A Küldött Közgyűlésen megjelent küldöttek Jelölő Bizottság lemondását, nyílt szavazással 

egyhangú 39 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadták.  

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök a küldötteknek az új Jelölő Bizottság megválasztására tett 

javaslatot. Bejelentette, hogy az Elnökség előzetes megtárgyalásával és egyetértésével 

jelölőbizottság tagjaira tesz javaslatot Deáki Imréné, Kürthy Mihályné és Varga Istvánné 

személyére. 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök röviden bemutatta a jelölteket a Küldöttközgyűlés 

résztvevőinek. Felkérte Deáki Imréné, Kürthy Mihályné és Varga Istvánné rövid 

személyes bemutatkozására. A bemutatkozást követően a jelöltek Deáki Imréné, Kürthy 

Mihályné és Varga Istvánné kinyilatkozta, hogy a jelölést elfogadja. Dr. Kertész Mátyás 

levezetőelnök javasolta a Küldöttközgyűlésnek Deáki Imréné, Kürthy Mihályné és Varga 

Istvánné jelölő listára való felkerülését. 

  

Határozathozatal: 

 

K-10/2020.09.04. Határozat:  

A Küldött Közgyűlésen megjelent küldöttek nyílt szavazással egyhangú 39 igen 

szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta Deáki Imréné, Kürthy Mihályné 

és Varga Istvánné listára való felkerülését.   

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök kérdésként tette fel: van-e más személyre javaslat? Más 

személyre javaslat nem érkezett.  

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök tájékoztatta a Küldöttközgyűlést, Deáki Imréné, Kürthy 

Mihályné és Varga Istvánné Jelölő Bizottsági tag megválasztására kerül sor, mivel a 

jelölteken kívül másra nem érkezett javaslat ezért nyílt szavazással dönt a Küldöttközgyűlés. 

Levezető elnök kérésére külön-külön határozathozatalra szólította fel a Küldöttközgyűlést. 
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K-11/2020.09.04. Határozat:  

A Küldött Közgyűlésen megjelent küldöttek nyílt szavazással egyhangú 39 igen 

szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta Deáki Imrénét a Jelölő Bizottság 

tagjának.   

 

K-12/2020.09.04. Határozat:  

A Küldött Közgyűlésen megjelent küldöttek nyílt szavazással egyhangú 39 igen 

szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta Kürthy Mihálynét a Jelölő 

Bizottság tagjának.     

 

K-13/2020.09.04. Határozat:  

A Küldött Közgyűlésen megjelent küldöttek nyílt szavazással egyhangú 39 igen 

szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta Varga Istvánnét a Jelölő Bizottság 

tagjának.   

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök gratulált a megválasztott tisztségviselőknek, megköszönte 

a küldöttközgyűlésnek a megválasztott Jelölő Bizottsági tagoknak a bizalmat. 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök a megválasztott Jelölő Bizottsági tagoknak Deáki 

Imréné, Kürthy Mihályné és Varga Istvánné jó egészséget, jó munkát kívánt, majd áttért a 

nyolcadik napirendi pont egyebek, indítványok javaslatokra. 

 

Bukta László megköszönte a hozzászólásokat, valamint rövid tájékoztatást adott még a 

közlekedőképesség minősítéssel kapcsolatosan. Ezt követően megkérdezte, van-e még 

valakinek kérdése, javaslata. 

 

Miután indítvány, javaslat nem volt, megköszönte a megjelenteknek a figyelmét, türelmét. 

Megköszönte a 2019. évi munkát, az elkövetkező 2020-as évre mindenkinek jó egészséget, és 

vírusmentes időszakokat kívánt, a Küldöttközgyűlést bezárta. 

 

K.m.f. 

 

 

 

 ………………………..……………….. …………………………………… 

 Dr. Kertész Mátyás Ölyüs Piroska 

 levezetőelnök jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

…………………….……………… 

Deáki Imréné 

hitelesítő 


